Too expensive to be a teenager?

現在的年輕人好燒「金」？
AAT - the UK’s biggest apprenticeship provider, offer a solution to cash strapped teenagers

英國最大的實習機會供給者：會計師協會(AAT) ，替那些為錢所困的青少年提供了解決方法。
New research suggests that being a 17 year old today is twelve times more expensive in real terms than thirty years ago and that the cost of ‘youth culture’ may soon be unsustainable.

最新研究顯示，同樣是17歲，現今青少年的花費比30年前高了12倍，而且「青少年文化」的花費或許很快就會無以為繼。
The findings come from a study by the AAT, the UK’s leading professional body for accounting staff and largest provider of finance Apprenticeships, via its popular NVQ qualifications.

這項發現來自於會計師協會(AAT)的研究，其廣為人知的國家職業證照(NVQ)使得該協會成為英國會計人員專業組織的龍頭，也是財務實習生工作的主要提供者。
It suggests that, today’s teens are facing a ‘perfect financial storm’ as their increasingly expensive lifestyle coincides with recession, diminished parental spending power and fewer employment options. The numbers suggest that a profound change in teenage behaviour may be imminent.

研究指出，當今的青少年正面臨「嚴峻的金融風暴」：他們的生活形態日漸昂貴，卻又正巧遭遇經濟衰退，父母的消費能力萎縮，職業選擇越來越少。數據顯示，青少年的行為可能即將因此產生劇變。
1975 vs. 2009

In 1975 the yearly cost of being a teenager was £700 – in today’s prices. By comparison, the post millennial teenager needs £9,000 to get by – and this excludes the cost of luxuries such as a scooter or driving lessons.

以今日的幣值來算，生活在1975年的青少年每年的開銷是700英鎊。相較之下，千禧年後的青少年則需要9000英鎊才能過活，這還不包含駕訓班課程和輕型機車這些奢侈花費。
Much of the cost can be attributed to technologies which have evolved from being ‘luxuries’ to ‘social necessities’ in just a few years: mobile phones, DVDs, Nintendo DS games, iPods and music downloads. They form an intrinsic part of teenage society and the need to have them creates an acute cash demand.

短短幾年內，科技產品從「奢侈品」轉變為「社交必需品」，大部分的開銷由此而來。比如手機、DVD、任天堂DS (NDS)遊戲軟體、iPod和音樂下載。這些開銷構成了青少年社交生活的重要元素，這樣的花費也造就了他們對金錢的迫切需求。
This new economic reality is not lost on young people however, and increasing numbers are turning to apprenticeships that will enhance their employment prospects and combine learning with earning. 

然而，青少年並非不了解這個新的經濟現實，因此越來越多年輕人投身實習制度來提升就業競爭力，同時也邊學邊賺錢。
In 2008, the AAT saw a 23% increase in 16-18 year olds enrolling on their vocational accountancy courses, with 16-24 year-olds now representing nearly half (44%) of all the AAT’s new students.

2008年，AAT發現16-18歲青少年報名專業會計課程的人數就有23%的成長。目前的新生當中，16-24歲的就占了近半(44%)。
The AAT recruits 25,000 new students each year, and currently has 75,000 people training for its qualifications. It provides training to people of all ages and backgrounds, from school leavers and university graduates, to anyone taking on additional training later in their careers.

AAT每年招收25000名新生，目前有75000人正在受訓。從離校生、大學畢業生到在職進修者，AAT為所有年齡、各種背景的人提供課程訓練。
Clare Morley is Director of Education at AAT and mother to two teenagers: “We have been working with young people for nearly thirty years so have seen trends come and go. This set of circumstances suggests that a profound change is on the cards. 

Clare Morley是AAT協會教育部門的負責人，也是兩個青少年的媽。「我們協會幫助年輕人已將近三十年，也看到許多趨勢起伏，而目前我們看到的狀況顯示，劇變即將發生。
Teenagers can see it for themselves and so are choosing to arm themselves with more vocational skills, like those gained on an Apprenticeship, to compete in the current job market and earn enough to support their lifestyle.”

青少年自己也看到了這個趨勢，因此選擇學習更多的職業技能，例如在實習中學習，以便在現今的職場中具有競爭力，賺到足夠的錢來維持自己的生活風格。」
How it adds up:

耗費總計：
iPod and downloads £620 p/a

iPod和下載　620英鎊／年
Hair extensions £500 p/a

假髮　500英鎊／年
Haircuts (male) £240 p/a

（男性）理髮　240英鎊／年
Trainers £300 p/a 

運動鞋　300英鎊／年
Cigarettes £700 p/a

菸類　700英鎊／年
Mobile phone £420 p/a

手機　420英鎊／年
Magazines £75 p/a

雜誌　75英鎊／年
Some of these commodities would be familiar to our 70’s teenager: complicated hair cuts, hair products, alcohol and cigarettes are common features to both generations. With the exception of alcohol and consumer electronics however, the real costs have increased.

其中有些商品對我們這些70年代的青少年會比較熟悉：花俏的髮型、美髮產品以及菸酒類都是這兩代的共同點。就算扣除掉酒精和電子產品的花費，實際所需的開銷還是增加了。
	
	Today’s teenager

目前的青少年
	1970s teenager

1970年代的青少年
	1970s cost adjusted to today’s prices

1970年代的消費換算為目前標準

	Pint beer　（一品脫啤酒）
	£3
	20p
	£2.40

	Hi-Fi　（高傳真音響設備）
	£100
	£96
	£1125

	Electric guitar　（電吉他）
	£300
	£25
	£300

	Cinema　（電影）
	£7
	40p
	£4.80

	Adidas Gazelle trainers　
（愛迪達羚羊款運動鞋）
	£40
	£7
	£84

	Mini　（Mini牌小型車）
	£13,000
	£600
	£7,200

	Camcorder　（攝影機）
	£100
	£43 - £79
	£516

	Hair curlers　（捲髮器）
	£35
	£8
	£96

	Dress - River Island

（服飾- River Island牌）
	£45
	£5
	£60

	Fish & Chips　（炸魚薯條）
	£5
	45p
	£5.40

	Jeans　（牛仔褲）
	£70
	£8
	£96

	Computer games console

（電玩遊戲平台）
	Sony PS3 £200
	Atari 2600 £100
	£1200


